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            בס"ד
 

 לפרסום - 23/06/13פרוטוקול ישיבת ועד מקומי צופים מיום 
 
 

 מוטי חמבי,  חגי מאיר, לילך צ'לניק,סימור לברט ,  זאב סימן טוב, , יצחק בסל נוכחים : 
 רן וייס. 

 
 מזכיר הישוב.   -משה באסה 

 
 . שושנה ברנשטיין -ועדת ביקורת  

 
 דיווח מצב כספי 

 
 + ש"ח  43,665 -עו"ש  

 ש"ח  300,018 -ק"מ  פ
 

 05/06/13אישור פרוטוקול מיום 
 

 הפרוטוקול יאושר בישיבה הבאה וישלח לפני כן במייל לחברים. 
 

 דף הפייסבוק הישובי 
 

 ממליץ לסגור את דף הפייסבוק הישובי.  -יצחק בסל 
 

 מנסיוני המקצועי לא כדאי ולא מומלץ לסגור.  -חגי מאיר 
 

  לא ראיתי כזה רוע אנו פותחים אתר זו לא הפלטפורמה בחיים תמיד הייתי נגד הפייסבוק -לילך  
 חדש , בעד לסגור. 

 
צריך להסביר מדוע עושים זאת ומדוע   ?כמה זמן משה ואנחנו משקיעים בנושא הפייסבוק -זאב 

 זו לא פלטפורמה של הועד.
 

 זה יראה כניסיון לסתום פיות.  -סימור 
 

 שיתבטאו במייל הישובי.  -זאב 
 

 ה באסה צריך לצאת מהדף וייתן למישהו אחר לנהל. מש -סימור 
 

 צריך להוריד את זה שיהיה דף של הממורמרים שידברו ביניהם.  -מוטי 
 

אני לא אוהב שכותבים זה לשון הרע, לא צריך לענות למי שמדבר בשפה כזו וצריך   -רן וייס 
 לחשוב עם חגי איך עושים זאת. 

 
צריך לסגור  חסותנו יסבוק משגשג בגלל הועד ובגלל  זו דעתי , השקענו באתר, הפי  -יצחק בסל

את הדף הזה , שוחטים שם אנשים ואין הצדקה שאנשים שנותנים בהתנדבות  
 מזמנם יושחרו בצורה כזו בוטה. האתר משודרג בימים אלו. 
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 גם במייל הישובי וגם באתר החדש צריכים להיות כללים.  -זאב 
 

 ני שהם מלכלכים על אנשים. מדובר בקומץ אנשים שלא ממצמץ לפ  -בסל 
 

 הצבעה 
 בעד  4  -מי בעד סגירת דף הפייסבוק  -בסל 

 נגד  3 -מי נגד הסגירה 
 

 החלטה 
 לסגור דף הפייסבוק

 
 ועדת ביקורת 

 
 ועדת ביקורת פנתה אלינו וביקשה דרשה כי כל חבר ועדה יוכל לפנות אלינו.  -יצחק בסל 

 לם לא חסמנו מידע. תמיד נתנו מידע בלי בעיה ואין בעיה גם כיום מעו
פנינה שטיגליץ מבקר המועצה עם רו"ח עשתה ביקורת ושיבחה על שיתוף פעולה  

 מלא שלו זכתה. 
אנו לא רוצים ליפול שוב למערבולת ואנו רוצים לשתף פעולה אבל אנו לא רוצים  

נו רק על נושא זה אני מציע לא להתפשר על דרישתנו לעבוד מול  נ לות את זמכל
ציג( לא רוצים למצוא עצמנו עסוקים רק בזה מבקש מהועד לא  גורם אחד שלהם )נ

 לאפשר זאת אלא לעבוד מול איש אחד שהם יקבעו. 
 

 צריך לקבוע גם לו"ז סביר ולא מעכשיו לעכשיו.  -זאב 
 

 ביקשנו רשימה אחת במייל פניה אחת תארו לכם. -אמנון דגן 
 

הסביר את השתלשלות הענין ומדוע זה לא סביר לעבוד מול כל חברי הועדה ומדוע צריך     -משה
 . למנות נציג או יו"ר 

 
 אי אפשר שכל אחד יתקשר או ישלח מייל.  -זאב 

 
 אנחנו רוצים שיבדקו את משה אבל אי אפשר שהביקורת תהפוך להיות משתקת.  -חגי  

 
הסדר צריך להיות יו"ד לוועדה שיווסת הדברים  אין לי מה להגיד למען ההגינות ו    -רן 

 והמיילים. 
 

 לפי החוק לא יכולים לחייב אותם לעשות דבר כזה.   -סימור 
 

 יש חוות דעת של היועמ"ש שצריך יו"ר לוועדה.   -משה 
 

 החבר'ה האלה יכולים לפנות למי שהם רוצים ולמה אנו נלחמים בהם.  -סימור 
 

את הדיון פה אז יש לך בעיה אנו אומרים שמוכנים לתת כל   פונה לסימור , אם לא הבנת   -בסל 
 חומר אבל מול נציג אחד.

 



 

 doc.(1) 23.06.13-מקומי-ועד-ישיבת-פרוטוקול

 
 מי בעד ההצעה שלוועדה יהיה נציג אחד שמולו נעבוד?  -יצחק בסל 

 
 בעד  - 6

 
 החלטה 

 הצעת בסל נתקבלה 
 

 דיווח  -אולם ספורט 
 

וטי בודק הביא  המתכנן מ  13% -הטוטו מעריך תכנון )כל היועצים והתכנון( ב  -יצחק בסל
 הצעה. 

 
של הטוטו סימור מטפל בניסיון   13% -מול ה  10.9%הסביר כי המתכנן נתן הצעה שיצאה    -משה 

 להוזיל. 
 

 אלף ש"ח הכל בתאום עם מוטי בודק.  150-  100אני אנסה להוריד   -סימור 
 

 יובא לדיון בישיבה הבאה. -בסל 
 

 חניון רב תכליתי 
 

ש"ח + מע"מ ליועץ תחבורה   5,500ועל הסקיצה וביקש לאשר עדכן על התקדמות העבודה  -משה
 שיסייע לו בפרויקט. 

 
 זבוב החול  

 
 חגי ומשה יביאו את היחידה לאיכות הסביבה שומרון. 

 
 ניהול ובקרת תקציב 

 
 . נק' הבקרה הן אישור התקציב כמובן , דו"ח רבעוני  -יצחק בסל 

 
 קביעת נוהלים בנושא שימוש במבני ציבור 

 
 הרב תכליתי , מועדוני הנוער והפיס מחוץ לתחום. -ל יצחק בס

 
יש לבצע הפרדה בין אירוע אישי לאירוע בעל פן ערכי / ציבורי, האינטרס שלנו להוסיף   -חגי  

 תרבות. 
 

 אירועים שהישוב יוזם לא נגבה עליהם כלום.  -בסל 
 

 הצעות 
 

ש"ח   200  -בפיס ן  ש"ח   400אירועים פרטיים בערב שבת יגבה בעבורם   -יצחק בסל מציע 
 שבת שלמה כרגיל.   -התפילה תתבצע על בסיס מקום פנוי  -במקלט  
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 למה לגבות.  ,יש כאן דבר קהילתי תנו להם -רן וייס 
 

חשב  י של מאן דהוא לא יכולה לה  תי ויישובי לא גובים אבל כל יוזמהמה שקהיל  -בסל 
 לקהילתית. 

 
 הצבעה 

 אושר פה אחד 
 
 
 

XXXXXXXXXXXXXX 
 


